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2020Z16167 

Vragen van de leden Van den Berg en Van der Molen (beiden CDA) en 
Weverling en El Yassini (beiden VVD) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat ten behoeve van het VAO Telecommunicatie 
(ingezonden 11 september 2020). 

Vraag 1
Hoe groot was de advertentiemarkt en daarmee inkomsten voor commerciële 
radio in 2019? Kunt u aangeven wat hierbij de verdeling was tussen grote en 
kleinere radiostations zoals BNR Nieuwsradio en 100%NL? Kunt u tevens de 
verdeling aangeven tussen publieke en commerciële omroepen? 

Vraag 2
Klopt het dat door corona de advertentie-inkomsten in de radiomarkt 
aanzienlijk zijn gedaald? Zo ja, kunt u aangeven met welk percentage? Is hier 
een discrepantie tussen de publieke en commerciële omroepen? 

Vraag 3
Klopt het dat de verwachting is dat tot eind 2021 de advertentie-inkomsten in 
de radiomarkt niet op het oude niveau zullen komen? Zo ja, waar is deze 
verwachting op gebaseerd en hoeveel procent lager valt de markt dan naar 
schatting uit? 

Vraag 4
Klopt het dat radiostations, waaronder BNR Nieuwsradio, vanwege misgelo-
pen advertentie-inkomsten corona personeel heeft moeten ontslaan? Is dit 
ook het geval geweest bij de publieke omroep? 

Vraag 5
Op welke wijze verhoudt de 19 miljoen euro subsidie die de publieke omroep 
heeft ontvangen vanwege corona zich tot de advertentie-inkomsten voor de 
publieke omroep en hoe hebben deze inkomsten zich als gevolg van de 
coronacrisis ontwikkeld? 

Vraag 6
Van welke steunmaatregelen hebben commerciële omroepen gebruik kunnen 
maken? Is dat gebeurd en zo ja, hoeveel steun hebben zij ontvangen vanuit 
welke pakketten? 
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Vraag 7
Klopt het dat er de afgelopen jaren veel rechtszaken gevoerd zijn op initiatief 
van partijen die niet in aanmerking komen of zijn gekomen voor een 
frequentievergunning? Kunt u de aantallen over de afgelopen vijf jaar in kaart 
brengen? 

Vraag 8
Klopt het dat er de afgelopen jaren veel rechtszaken gevoerd zijn over de 
voorwaarden van frequentievergunningen en vermeende overtredingen 
daarvan? Kunt u de aantallen over de afgelopen vijf jaar in kaart brengen? 

Vraag 9
Klopt het dat de laatste veiling in 2003 was, mede op verzoek van een 
potentiele bieder welke uiteindelijk niet meedeed aan de veiling? Hoe hoog 
waren de kosten voor het organiseren van deze veiling, ook al deed de 
potentiele bieder uiteindelijk niet mee? 

Vraag 10
Wat is nu de penetratiegraad van DAB-plus1? Hoe is dat in andere landen, 
zoals België, Duitsland, Zweden en Zwitserland? Kunt u aangeven in hoeverre 
deze penetratiegraad verschilt van eerder gedane voorspellingen of ramin-
gen? Wat is de verwachte ontwikkeling van de penetratiegraad van DAB-plus 
tot aan 2030? 

Vraag 11
Wat is het verwachte tijdspad dat FM in Nederland wordt uitgeschakeld? 
Welke factoren zijn daarbij van invloed? 

Vraag 12
Wanneer komt het advies van de commissie-Don? Op welke termijn worden 
de uitkomsten van de quick scan naar de stand van de radiomarkt verwacht?

1 Digital Audio Broadcasting (DAB)
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